

Proper Etiquette at a Recital

Dear Parents, please review the following information carefully before attending the recital on February 28, 2026. Your cooperation helps ensure a respectful and enjoyable experience for all performers and guests.

The recital will be held at

**AGBU Vatche & Tamar Manoukian Performing Arts Center
2495 E Mountain St., Pasadena, CA 91104**



Date and Time:

The recital is scheduled to commence at 1 PM on February 28, 2026. It is recommended that you arrive at the venue 30-60 minutes in advance.

Parking:

The designated parking lot is conveniently located within a 2-minute walking distance. There is no parking fee. LIMITED PARKING is available for free on the lot on first come first served basis, additional street parking is also available on Mountain and Dudley Streets.

Program Estimated Duration:

The estimated total duration of the program is approximately 3 hours, comprising two sections of about 90 minutes each. There will be a 15-minute intermission, during which you are welcome to utilize the restroom facilities. Please note that the exact length of the program may vary depending on the performances. Guests will not be permitted to leave the recital hall between sections.

Audience Guidelines:

To ensure safety and comply with regulations, we kindly ask that all guests refrain from standing or moving around inside the recital hall during the performance. In the case of a crying child, please step out quietly so the performer is not distracted.

The consumption of beverages and food is prohibited in the recital hall. However, you are permitted to bring water as long as it is contained within a sealed bottle.

Dress Code:

For parents and guests attending the recital, kindly refrain from wearing slippers or shorts. The dress code for students is already outlined in the policy.

Scaleful Music

演奏會禮儀注意事項

親愛的家長，我們懇請您在參加即將於2026年2月28日舉行的演奏會之前，仔細閱讀以下資訊。我們感謝您的合作與支持。

演奏會地點為

AGBU Vatche & Tamar Manoukian Performing Arts Center
2495 E Mountain St., Pasadena, CA 91104



日期與時間：

演奏會將於2026年2月28日下午1點準時開始，建議您提前30至60分鐘抵達場地。

停車資訊：

指定停車場距離僅需步行2分鐘，非常便利，且不收取停車費。停車位有限，採先到先得的方式，免費提供。額外的街邊停車位可在 Mountain 和 Dudley Streets 找到。

節目預計時長：

節目預計總時長約為3小時，包括兩個部分，每部分約90分鐘。中間將有15分鐘的中場休息，您可以在此期間使用洗手間。請注意，節目的實際時長可能會根據表演的進行而有所變化。節目進行期間，觀眾不可在兩個部分之間離開演奏廳。

場地規範：

為了確保安全並遵守相關規定，我們懇請所有來賓在演出期間避免站立或在演奏廳內走動。如有小孩哭鬧，請安靜地離場以免影響表演者的專注力。

演奏廳內禁止飲食，但可以攜帶密封水瓶裝的水入場。

服裝要求：

來賓請勿穿著拖鞋或短褲出席演奏會。學生的服裝要求已在政策中具體說明。

Scaleful Music

美妙音階學院